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With hearts deeply saddened, the Eastern Mediterranean Health Journal offers its sincere
condolences and heartfelt sympathy to the wife and two sons of Professor Mahmoud Fahmy
Fathalla, a long-standing member of the Editorial Board of the Journal.

  

Dr Fathalla assumed his role as Director of the UN’s Special Programme on Human
Reproduction (HRP) from 1989 to 1992, after two years as a researcher with HRP and the
World Health Organization (WHO) and years of work as a renowned doctor and Professor of
Obstetrics & Gynaecology at Assiut University, Egypt. He was known for his focus on women
rights that contributed to the shift from “population control” thinking to a “choice and
rights-based approach”.

  

He held several positions during his career. He was the Chairman of the Global WHO Advisory
Committee on Health Research (2000–2004) and the Eastern Mediterranean Advisory
Committee on Health Research (2020–2023). He was the Dean of the Faculty of Medicine at
the University of Assiut, Chairman of the International Advisory Committee of the International
Planned Parenthood Federation (1986–1994), and the President of the International Federation
of Gynaecology and Obstetrics (1994–1997). He received honorary doctorates from the
Universities of Uppsala in Sweden (1991), Helsinki in Finland (2000), Toronto in Canada (2001)
and Hasselt in Belgium (2011). He received international awards, including the 1995 Award of
World Academy of Art and Science and the WHO Award of Family Health in 2001. He authored
more than 130 scientific papers. We will miss his knowledge, wisdom, clearance of mind and
advice, and his gentle heart and humanity that was visible to anyone who the opportunity of
working with him through his long career.
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بقلوب مؤمنة بقضاء الله وقدَره وببالغ الحزن والأسى، تتقدم أسرة المجلة الصحية لشرق
المتوسط بأصدق مشاعر التعازي والمواساة القلبية إلى حرم الأستاذ الدكتور محمود فهمي
فتح الله وابنيه في وفاته، حيث كان المغفور له عضوًا فاعلًا في هيئة تحرير المجلة
الصحية لشرق المتوسط.

  

وتقلَّد الأستاذ الدكتور فتح الله منصبه مديرًا لبرنامج الأمم المتحدة الخاص للبحث
والتطوير والتدريب على البحوث في مجال الإنجاب البشري في المدة من عام 1989 حتى 1992،
وذلك بعد عاميْن من عمله باحثًا في مجال الإنجاب البشري ومنظمة الصحة العالمية،
وسنوات من عمله طبيبًا وأستاذًا مرموقًا في طب النساء والتوليد بجامعة أسيوط، مصر.
وكان معروفًا عنه تركيزه على حقوق المرأة، وهو ما أسهم في التحوُّل الفكري من مفهوم
«التحكم في السكان» إلى «النهج القائم على الاختيار والحقوق».

  

وشغل الأستاذ الدكتور فتح الله عدة مناصب خلال مسيرته. فقد كان رئيسَ اللجنة
الاستشارية المعنية بالبحوث الصحية بمنظمة الصحة العالمية من عام 2000 حتى 2004،
واللجنة الاستشارية المعنية بالبحوث الصحية لمنظمة الصحة العالمية في إقليم شرق
المتوسط من عام 2020 حتى 2023. وشغل أيضًا منصب عميد كلية الطب بجامعة أسيوط، ورئيس
اللجنة الاستشارية الدولية التابعة للاتحاد الدولي لجمعيات تنظيم الأسرة في المدة من
عام 1986 حتى 1994، ورئيس الاتحاد الدولي للتوليد وأمراض النساء من عام 1994 حتى 1997.
وحصل على الدكتوراه الفخرية من جامعات أوبسالا في السويد عام 1991، وهلسنكي في فنلندا
عام 2000، وتورونتو في كندا عام 2001، وهاسيلت في بلجيكا عام 2011. وحصل الأستاذ
الدكتور فتح الله على جوائز دولية، منها جائزة الأكاديمية العالمية للفنون والعلوم
عام 1995، وجائزة منظمة الصحة العالمية في مجال صحة الأسرة عام 2001. وله العديد من
المؤلفات العلمية القيِّمة التي تزيد على 130 مؤلفًا. وبرحيل الأستاذ الدكتور محمود
فتح الله فقدنا عالمًا حكيمًا، مُتَّقد الذهن، وصادق النُّصح، وفقدنا إنسانًا شهد له
كل من عمل معه على امتداد مسيرته الحافلة برقة القلب والمشاعر الإنسانية الجياشة.
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